

REUNIÓ VIGILÀNCIA 13-04-23:

Hora: 12.00h a 13.00h

Lloc: Via Teams

Assistents: Josep Roset (Metropolis)
Joan Vilanova (Phoenix)
Albert Mazo (Barna Seguretat)
Adam Falgueras (Protecta)
Marc Ribes (Clece)
Raul Garcés (Segurisa)
Pedro Muñoz (Congost)

Introducció: Presentació per part de Josep Roset, Vocal de Vigilància, fa una introducció i explica el canvi de ritme que es vol portar a terme per part de l'associació per poder defensar els interessos de les empreses de vigilància i per això demana participació i implicació als assistents. Comunica que es vol fer més partícip a l'associat. És important que es posin en comú les inquietuds dels associats, les necessitats i interessos i a través de l'associació negociar-les i aconseguir-les. Que les empreses de vigilància tinguin informació sobre el sector i puguin aplicar-la als seus serveis.

Propostes de la vocalia:

a) ACAES tingui acord amb algun advocat o despatx per poder tenir una segona opinió sobre les problemàtiques de l'associat. Es demana als assistents que si tenen algun contacte al respecte, ens el facilitin.

b) Organitzar una jornada sobre plans i dispositius de seguretat. Buscar a primeres espases que ens expliquin la seva experiència en plans de seguretat

c) Organitzar un monogràfic sobre el conveni col·lectiu d'empreses de seguretat 2023-2026 on line en base als dubtes d'aplicació del conveni prèviament enviats per part dels associats.

d) Organitzar alguna jornada territorial, concretament, a Girona, Tarragona i Lleida.

e) Premis ACAES per premiar la formació, trajectòria o col·laboració de les empreses associades a ACAES: personal operatiu, d'estructura i/o clients. La finalitat és donar reconeixement a les persones que han tingut una trajectòria a distingir. Serien bianuals.

f) Organitzar una jornada sobre RSC en la contractació pública de serveis de seguretat privada. I plantejar fer-la també en relació a la contractació privada.

g) Organitzar una jornada sobre drons i les implicacions de la nova normativa europea que es publicarà a finals d'octubre i demanar la participació de la divisió aèria de PG-ME y AESA. Es faria la jornada, després reunió presencial dels integrants del grup de vigilància i posterior dinar.

h) Planificar reunions amb les diferents empreses de vigilància associades per a intercanviar opinions i propostes sobre ACAES.

Josep R demana plantejament de noves propostes als assistents i la seva opinió: respecte a les presentades.

Anna A comenta dos temes que ja s'estan treballant:

1.TIP provisional: es comenta la petició feta, el perquè i les gestions realitzades.

2.Formació acord marc: s'explica la formació a òrgans contractants i a empreses i es demana la participació de les empreses en propostes de temes a tractar.

Marc R demana que s'ampliï a altres contractes no només de l'acord marc.

Anna comenta també la situació del Codi de Bones Pràctiques del Departament d'Interior.

2.- **Precs i preguntes:**

Marc R demana que la formació als òrgans contractants s'ampliï a altres contractes no només de l'acord marc.

Raul facilita informació sobre el segell de qualitat. Considera molt adequades les propostes comentades.

Adam comenta que s'ha de donar valor al servei de vigilància i conforme a les propostes aportades.

Pedro intervé per donar conformitat a les idees comentades. Insisteix en el TIP provisional. Respecte al tema legal, cal un assessor laboral pels associats que conegui el sector i els problemes diaris.

Fa una referència al personal que no compleixen els principis d'actuació que marca la normativa ni té actuació ètica i acaba perjudicant a l'empresa, als companys i al client. Adam comenta de muntar una plataforma on aparegui els serveis i es pugui valorar el servei i puntuar el servei (si arriba puntual, si va uniformitat correctament, si hi ha descoberts, etc.)

Anna A per tancar comenta el DSP a Barcelona que serà el 15 de juny i el que Tarragona organitzarà el DSP ben aviat